
苏黎世中国董事、高级管理人员和公司责任险 2009 版附加控制权变更后的未了责任修正条

款(I) 

 

兹经双方理解并同意，第八条控制权变更和公开发行的第 8.1 条被完全删除，并以以下内

容替换： 

 

8.1 如果在保险期限内，投保人发生控制权变更，则本保险单所提供的保障范围将仅

适用于上述控制权变更生效日之前发生的不当行为。投保人应在合理可行的情况

下，尽快将上述控制权变更以书面形式通知保险人。控制权变更完成之时，本保

单明细表第 8 项所列保费应全部被视为已赚取保费。 
 

本附加条款与主险条款相抵触之处，以本附加条款为准，本保险合同的所有其他条款、条

件和限制维持不变。 

 
 
Run Off  After Change In Control Amended 
 
It is hereby understood and agreed that clause 8.1 in Section 8 Change of  Control and Public 
Offering is deleted in its entirety and replaced by following: 
 
8.1 If  during the Period of  Insurance the Applicant undergoes a Change of  Control then 

the cover provided by this Policy shall only apply in respect of Wrongful Acts occurring 
prior to the effective date of  such Change of  Control. The Applicant shall give written 
notice to the Insurer of  such Change of  Control as soon as reasonably practicable.  The 
entire premium for the Policy will be deemed to be fully earned immediately upon the 
consummation of  a Change in Control. 

 
ALL OTHER TERMS, CONDITIONS AND LIMITATIONS REMAIN UNCHANGED. 

 


